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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over rijscholen die sjoemelen met slagingspercentages (ingezonden 
18 februari 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Pak frauderende rijscholen aan»?1 

Vraag 2
Welke mogelijkheden heeft u om te voorkomen dat rijschoolhouders 
verschillende bedrijven optuigen waarbij leerlingen waarvan niet verwacht 
wordt dat zij in één keer voor hun rijexamen zullen slagen bij het ene bedrijf 
worden ondergebracht en supertalenten bij het andere, waarna deze 
rijschoolhouders met de slagingspercentages van het tweede bedrijf de boer 
opgaan? 

Vraag 3
Klopt het dat bij het Centraal Bureau Rijvaardigheidsbewijzen (CBR) of bij de 
examinatoren, die dagelijks met de leerlingen van de rijschoolhouders te 
maken hebben, bekend moet zijn onder welke verschillende bedrijfsnamen 
een rijschoolhouder opereert en examens aanvraagt? Is het mogelijk om op 
de website van het CBR de verschillende bedrijfsnamen en de bijbehorende 
slagingspercentages aan elkaar te koppelen om zo de kwaliteit van de 
rijscholen inzichtelijker te maken? Bent u bereid hier werk van te maken? Zo 
niet, bent u op een andere manier voornemens maatregelen te nemen opdat 
leerlingen een realistisch slagingspercentage te zien krijgen bij de afweging 
om voor een bepaalde rijschool te kiezen? Zo ja, welke actie(s) gaat u 
ondernemen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is het bij u bekend dat er ook foprijscholen zouden worden gebruikt om 
belastingen te ontduiken? Zo ja, wat gaat u hier tegen doen? Bent u ook van 
mening dat het goed zou zijn als de Belastingdienst extra zou letten op deze 
zogenaamde foprijscholen?

1 «Pak frauderende rijscholen aan», 17 februari 2017, De Telegraaf
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